

Date: 31 March 2023

Mr Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

**Sub: Publication of the Invitation to
Shareholders to Subscribe for New Shares in a
Rights Issue of Emirates Investment Bank PJSC**

Dear Sir,

We refer to the decision of the general assembly of the shareholders of Emirates Investment Bank held on 24 March 2023, which was communicated to the Market on same date, approving, by way of special resolution, to increase the Bank's issued share capital up to an amount not exceeding AED1,000,000,000 by way of a rights issue in an amount of up to AED650,000,000, issuing new shares at a nominal value of AED100 per share to the shareholders of the Bank without offer to the general public.

We also refer to the email of the Securities and Commodities Authority dated 27 March 2023 communicating the Authority's No Objection to publish the Invitation to the Shareholders to subscribe for New Shares in a Rights Issue.

Accordingly, we would be much grateful if you could kindly publish the attached Invitation and related Frequently Asked Questions.

Thanking you in advance for the kind attention.

Yours sincerely,

Raymond Mouracade
Board Secretary

CC: M/S Securities & Commodities Authority

التاريخ: 31 مارس 2023

السيد / حامد احمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

الموضوع: إعلان دعوة مساهمي البنك للاكتتاب في الأسهم
الجديدة في إصدار حقوق أولوية

تحية طيبة وبعد ،،،

نشير إلى قرار الجمعية العمومية لمساهمي بنك الإمارات للاستثمار المنعقدة في 24 مارس 2023 ، والذي تم إبلاغه إلى السوق في نفس التاريخ ، بالموافقة ، بموجب قرار خاص ، على زيادة رأس مال البنك المصدر إلى مبلغ لا يتجاوز 1,000,000,000 درهم إماراتي عن طريق إصدار حقوق أولوية بمبلغ يصل إلى 650,000,000 درهم إماراتي ، وإصدار أسهم جديدة بقيمة اسمية تبلغ 100 درهم إماراتي لكل سهم لمساهمي البنك دون عرض لعامة الناس.

كما نشير أيضاً إلى البريد الإلكتروني الصادر عن هيئة الأوراق المالية والسلع بتاريخ 27 مارس 2023 والمتضمن عدم ممانعة الهيئة لنشر دعوة المساهمين للاكتتاب في أسهم جديدة في إصدار حقوق أولوية.

وبناءً على ذلك ، سنكون ممتنين لو تفضلتم بنشر الدعوة المرفقة والأسئلة المتداولة ذات الصلة.

شاكرين لكم حسن تعاونكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Raymond Mouracade



ريموند موراكاد
أمين سر المجلس

نسخة إلى: السادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع